## C3AW-7 PEARL RIVER DELTA, GUANGZHOU 7 DAYS

MANILA - HONGKONG - OCEAN KINGDOM (L, D)

Fly to Hongkong. Coach to Ocean Kingdom, Enjoy buffet dinner inside hotel.

Via Hongkong Cross the Hongkong-Zhuhai-Macau Mega Bridge.

(The two 163 meters pylons erected in the middle of the

Pearl River estuary are the most prominent landmarks of the Mega Bridge. )

DAY 02 OCEAN KINGDOM - ZHONGSHAN (B. D)

> Continue to enjoy the World's Largest Aquarium by Guinness World Record, Including Whale Shark Aquarium, Beluga Exhibit, Polar Bear Exhibit, Penguin Exhibit, Beaver Exhibit, and Walrus Island. Also take pleasure in the exciting rides and show likes, **5D Castle Theater**. Parrot Coaster, Spirit of Adventure, Polar Explorer, Walrus Splash, Sealion Theater, Musical fountain. Late afternoon, coach to Zhongshan, pass by

Cui heng Village.

DAY 03 **ZHONGSHAN – JIANGMEN - TAISHAN**(B,L,D)

Coach to Jiangmen, after visit Wuyi Museum of Overseas Chinese.

Coach to Xinhui, tour Birds Paradise (w/boat ride), Same day, coach to Taishan, tour Taishan Old Street.

TAISHAN-KAIPING - ZHAOQING (B. L. D) DAY 04

> Coach to Kaipng, visit the Diaolou Structures Fortress (UNESCO World Heritage). Same day, coach to Zhaoqing.

Tour Seven Star National Park (with boat ride).

DAY 05 ZHAOQING - FOSHAN - CHIMELONG RESORT (B, L, D)

After tour **Dinghuashan Scenic Area** (with golf cart ride), coach to Foshan.

Tour the Temple of the Town's God (a famous Taoist Temple) & watch the Lion Dance Show, coach to Chimelong Panda Hotel

"The World's Exclusive Giant Panda Triplets Cartoon & Family Themed Hotel."

DAY 06 **CHIMELONG RESORT** (B, D)

> Experience Chimelong Safari - The Largest in Asia. The Park breeds more than 500 rare animals that are epitomized by the "World's Top Ten Rarest Animals", that includes Big Panda family, Hundreds of White Tigers, Koala Bears, African Lions, Zebra, Flamingo, Giraffe and etc. Enjoy the park Animal views using Safari on wheels mini tram rides and Aerial cable car from above. Also enjoy 4D Theater that shows the life of wild animals. After dinner, enjoy the wonder of the International Circus World Show (Upgraded Seat).

07 **CHIMELONG RESORT – HONGKONG – MANILA (B)** DAY

> Inside hotel breakfast. Bullet train to Hongkong. Same day fly to Manila. Home Sweet home.

### \*\*NO COMPULSORY TOURIST SHOP / IN COACH VENDING/OPTIONAL TOURS ALLOWED\*

Note: Changes of transportation schedules may cause the lengthening/shortening of the itineraries in some tour destinations.

City	Hotels
OCEAN KINGDOM	PENGUIN RESORT HOTEL / CIRCUS RESORT HOTEL
ZHONGSHAN	SHERATON
TAISHAN	PHOENIX HOTEL
ZHAOQING	PEARL STAR LAKE / PHOENIX HOTEL
CHIMELONG RESORT	PANDA RESORT HOTEL

AIRLINE



INCLU	SIONS			EXCL	USIONS / PAX		BOOKING CONDITIONS
	C3AW-7	PR/	CX	\$ 1678	\$ 68 35 Days : \$ 48	Enjoy Early Bird Discount Book 35/50 Days Before Departur	Use your <b>AUB</b> Rewards points to pay to your Travel bookings & avail of a special die with us! For more information visit www.aub.com.ph/creditcards/rewards

EBD / PAX

Roundtrip International ticket

DEP DATES

**AUG 15 SEPT 14 OCT 25 NOV 16** 

- Bullet train ticket Guangzhou/Hongkong
- ✓ Hotel Accommodation (Twn. & Trp.)
- Meals Specified in the Itinerary
- ✓ All transfer & English Speaking Guide ✓ Sightseeing Tours with entrance fees
- ✓ Travel Insurance- Oriental Assurance
- (MAPFRE ASISTENCIA) UNIVERSAL
  - FOR OVER 70 90 Y/O ADD \$5/PAX/DAY SURCHARGE FOR OVER 90 Y/O NO INSURANCE COVERAGE -

TOUR

LESS \$4/PAX/DAY FROM TOUR COST

X Phil. Travel Taxes X Terminal fee Phil Terminal Fee **HK International Terminal Fee** 

- X China Visa (Fil. Ppt.) SINGLE ENTRY X Tips for Tour Guide & Driver
- X Tips for Porters & Bell boys

PRICE / PAX

- P 1620.00
- P 550.00 \$ 42.00
- P 1700.00 \$ 4.00/Day
- \$ 200 Booking Deposit Upon Confirmation.
- Deposit is Non-refundable.
- Any unused portion is non-refundable
- For the pax who cannot pass immigration process in any Int'l airport, the tour cost is non- refundable

### **CHINA VISA REQUIREMENTS**

Visa Application Form

**## RATES ARE BASED ON JOINING GROUP DEPARTURE** 

≥ 2PC Passport size (White Background)

RATES & FLIGHT DETAILS ARE SUBJECT TO CHANGE WITHOUT PRIOR NOTICE.

Original Passport - 6 months valid (With Previous China visa 4 working days processing, Without Previous China

Visa 7 working days processing)

BOOK & DEPOSIT 35 / 50 DAYS BEFORE THE DEPARTURE TO AVAIL EARLY BIKD DISCOUNT LEBY,
INTERNATIONAL TICKETS & HOTELS ARE SUBJECT FOR AVAILABILITY & SUBJECT FOR BUY UP & FARE DIFFERENCE.



## PANDA TRAVEL SERVICE INC. (GSA)

Binondo Office:

479 - 481 Sto. Cristo St., Binondo, Manila Tel: (632) 242-2585 Fax: (632) 242-2652

Greenhills Office:

2/F G SQUARE Building, 212 Wilson Street, Greenhills, San Juan City Tel: [632] 723-2712; 723-2639; 723-3491; 5704044 Fax: (632) 501-6120

Email

panda@pandatour.com marketing@pandatour.com Website:

www.chinapanorama.com





UPDATED DATE: June 14, 2019







# C3AW-7 短短三國。五邑偏独。長庭。廣州 7 天

珠海、中山、江門、臺山、開平、肇慶、佛山、廣州

馬尼拉—香港—海洋干國(L.D) 第1天

乘飛機往香港,當天乘汽車往**海洋王國.於酒店內享用自助晚餐。** 

(經香港: 横跨港珠澳大橋, 兩座 163 米高索塔竪立於珠江, 成爲特大橋最突出的標志性景觀)。

第2天 海洋王國—中川 (B.D)

游覽擁有五大吉尼斯世界紀錄的世界上最大的海洋王國、

包括**鯨鯊館、5D 城堡劇院、白鯨館、北極熊館、企鵝館**、

**河狸之家、海象島**等景區。當天乘汽車往中山。

第3天 中山—江門—臺山 (B.L.D)

汽車往**五邑首府江門**,參觀五邑**華僑博物館**後往新會,

**乘船游覽小鳥天堂景區**, 當天乘車往臺山, 游覽**臺城老街**。

第4天 臺川─-開平—肇慶(B.L.D)

汽車往開平,參觀**碉樓(聯合國世界遺産)**。

當天汽車往肇慶,**乘船游覽七星岩風景區**。

肇慶—佛山—長隆(B.L.D) 第5天

游覽**鼎湖山風景區(含觀光車)**,汽車往佛山,參觀**佛山湘廟**,觀看**舞獅表演**。

當天汽車往長隆熊猫酒店, (全球獨家以大熊貓三胞胎原型作為主題元素打造

出全新風格的卡通&家庭主題度假酒店)。

第6天 長降度假隔 (B.D)

> 游覽亞洲最大的長隆野生動物園。長隆野生動物世界生活着以"十大世界珍稀動物 國寶 "為代表的 500 多種珍稀動物,包括大熊貓家庭、一百多紙白虎、考拉熊,非洲 斑馬、火烈鳥、長頸鹿等。可乘坐觀光小火車及空中纜車游玩動物園區, 也可於熊貓

樂園觀看 4D 電影。晚餐後,觀看**國際大馬戲表演(升級位)。** 

第7天 長隆一香港一馬尼拉 (B.L)

酒店内用早餐, 乘高鐵往香港. 當天乘飛機往馬尼拉, 返回溫暖的家。

## ※※全程不得進入旅游購物店/車内售物/提供自費旅游安排※※

由于航班變動,故各地景點安排可能出現增/减。 注:

City	Hotels
海洋王國	企鵝/馬戲
中山	喜來登
臺山	碧桂園鳳凰
肇慶	星湖明珠 / 碧桂園鳳凰
長隆	熊貓酒店
	,



AUB Credit Cards Use your AUB Rewards points to pay for your Travel bookings & avail of a special discount with us! For more information visit

INCLUSIONS

C3AW-7

TOUR

✓ Roundtrip International ticket X Phil Travel Taxes

AIRLINE

PR/CX

- ✓ Bullet train ticket Guanazhou/Honakona
- ✓ Hotel Accommodation (Twn. & Trp.)
- ✓ Meals Specified in the Itinerary
- ✓ All transfer & English Speaking Guide ✓ Sightseeing Tours with entrance fees
- Travel Insurance- Oriental Assurance (MAPFRE ASISTENCIA) - UNIVERSAL

  - FOR OVER 70 90 Y/O ADD \$5/PAX/DAY SURCHARGE FOR OVER 90 Y/O NO INSURANCE COVERAGE -LESS \$4/PAX/DAY FROM TOUR COST
- **EXCLUSIONS / PAX**

EBD / PAX

\$ 68

\$ 48

**50 Days**:

35 Days:

PRICE / PAX

\$ 1678

- X Terminal fee **Phil Terminal Fee** 
  - **HK International Terminal Fee**
- X China Visa (Fil. Ppt.) SINGLE ENTRY
  X Tips for Tour Guide & Driver
- X Tips for Porters & Bell boys
- P 1620 00
- P 550.00
- \$ 42.00 P 1700.00 \$ 4.00/Day
- **BOOKING CONDITIONS** \$ 200 Booking Deposit Upon Confirmation.
- Deposit is Non-refundable.
- Any unused portion is non-refundable
- For the pax who cannot pass immigration process in any Int'l airport, the tour cost is non- refundable

#### CHINA VISA REQUIREMENTS

Visa Application Form

DEP DATES

**AUG 15** 

**SEPT 14** 

**OCT 25** 

**NOV 16** 

2PC Passport size (White Background)

Original Passport - 6 months valid (With Previous China visa 4 working days processing, Without Previous China Visa 7 working days processing)

## RATES & FLIGHT DETAILS ARE SUBJECT TO CHANGE WITHOUT PRIOR NOTICE. RATES ARE BASED ON JOINING GROUP DEPARTURE.

BOOK & DEPOSIT 35 / 50 DAYS BEFORE THE DEPARTURE TO AVAIL EARLY BIRD DISCOUNT LEDD INTERNATIONAL TICKETS & HOTELS ARE SUBJECT FOR AVAILABILITY & SUBJECT FOR BUY UP & FARE DIFFERENCE.



## PANDA TRAVEL SERVICE INC. (GSA)

Binondo Office:

479 - 481 Sto. Cristo St., Binondo, Manila Tel: (632) 242-2585 Fax: (632) 242-2652

Greenhills Office:

2/F G SQUARE Building, 212 Wilson Street, Greenhills, San Juan City Tel: [632] 723-2712; 723-2639; 723-3491; 5704044

Fax: (632) 501-6120

#### Email:

panda@pandatour.com marketing@pandatour.com Website:

www.chinapanorama.com









